
              

  

 

Bestyrelsesmøde incl. Nytårskur mandag d. 20.01.25 

kl. 17.00 – 20.00 på Valdemarskolen 

Mødelokale 603  

  
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 

Deltagere: Stine, Helle, Mette, Kristina, Jette, Lissi, Hanne, Thue, Maibritt og Mette 

Afbud: Jørn, Mette Frank 

OBS Husk at vi holder Nytårskur med spisning fra kl. 19.00 – 20.00.  

  

 
 

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt 

punkter til eventuelt. 

 

 B 17.00 Godkendt 

2. Søvnforedraget i efteråret 2025  

Mette har tilbagemelding fra 

Karen Kildahl, Center for børns 

og unges søvn  

 

 B 17.05 Søvnforedrag afholdes den 30/10 2025 om 

eftermiddagen for medarbejdere og aften for forældre. 

3. Regnskabsresultat 2024 og 

budget 2025 samt godkendelse  

 

  O/B 17.15 Godkendt 

4. Opfølgning på 

skoleudviklingssamtalen  

• Aftaler mm.  

 

 O 17.35 Orientering 
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5. Digital dannelse – besøg af 

Sebastian Nemeth 

 

Vores overvejelser fra mødet i 

november omkring hvad vi gerne vil 

drøfte med Sebastian:  

• Vi har en meget blandet 

børnegruppe dette skal der tages 

højde for i vores princip.  

 

• Vi kan ikke helt kopiere de 

officielle anbefalingerne om 

skærmtid mm. – hvordan kan vi 

bruge de officielle anbefalinger?  

 

• Hvordan bruger vi/bruger vi ikke 

skærme på vores skole? 

 

• Hvordan lærer vi vores elever at 

begå sig i den digitale verden? 

 

• Hvordan taler vi med hinanden 

om børns digitale liv? 

 

• Hvordan kan vi uddanne 

forældrene til at understøtte og 

hjælpe deres børn i at begå sig i 

den digitale verden?  

 

• Hvad er digitale venner og 

digitale relationer? 

 

• Hvordan kan vi bruge vores 

elevers optagethed af den digitale 

verden ind i undervisningen?  

 

   D 17.45 Sebastian orienterede om, hvordan Via vil kunne byde 

ind på med et projekt på, hvordan Valdemarskolen kan 

arbejde med digital dannelse i samarbejde med VIA og 

studerende.  

 

Sebastian fortæller, at der kan søges penge til projektet 

ved: 

FOA og BUPL har udviklingspuljer 

Nordea Lykke Fonden 

Sparnordbanken 

 

Sebastian vender tilbage med en projektbeskrivelse, som 

bestyrelsen herefter kigger på. 
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Ide: Kan vi bruge ”Skærmsund” – 

materiale med samtalekort og 

undervisningsmateriale 

 

6. Feriepasning – evaluering  

• Frameldinger  

 

  D/B 18.30 Skolen oplever en del frameldinger af elever til 

feriepasning efter tilmelding, hvilket betyder, at der 

sættes personaler på, som kunne have afviklet ferie og 

være på arbejde på et andet tidspunkt, hvor der var flere 

børn og større behov..  

Bestyrelsen og ledelsen laver et fælles skriv til 

forældrene. 

 

7. Nyt fra Valdemarskolen   D 18.40 Forældrene   

• Forældrene udtrykte tilfredshed med aktiviteter, 

som foregår rundt på skolen med eleverne. 

Medarbejderne  

• Medarbejderne fortæller, at det går godt rundt i 

afdelingerne, og de har oplevet nogle godt 

indslag/oplevelsesaktiviteter for eleverne i 

december måned. 

Ledelsen 

• Skolens PLC har søgt og fået projektmidler hjem 

til to projekter om Mangalitteratur for elever med 

autisme og taktillæsning for elever med multiple- 

og andre vidtgående funktionsnedsættelser. 

Skolen er også kommet med et 3-årige 

musikprojekt Herning Kommune har i 

samarbejde med det Resonerende rum. 

• Der kigges på Taxa Øst og parkeringspladsen 

foran skolen for at øge de gåendes sikkerhed. 

 

8. Eventuelt og Nytårskur m. 

spisning samt punkter til næste 

møde tirsdag d. 18.02.2025 eller 

kommende møder 

 

  B  18.50 - Timetalsplan 2025-2026 

- Besøg af læsevejleder/PLC 

- Rundvisning i afdelingerne  
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